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Interpelacja

W sprawie sponqdzenia harmonogramu odbioru odpad6w komunalnych z uwzglqdnieniem zmiany

terminu odbioru ze wrglqdu na dzieri wolny od pracy

Szanowny Panie Prezydencie,

Otrzymujqc liczne zapytania od Mieszkaic6w Wloclawka jako radny Rady Miasta Wtoctawek

chciatbym zapytai o moiliwoSd sporzqdzenia harmonogramu odbioru odpad6w komunalnych z

uwzglqdnieniem zmiany terminu odbioru ze wzgledu na dzieri wolny od pracy,

W mojej opinii spowodowaloby to wiqkszq czqstotliwo6i dla Mieszkaric6w nii przesuwanie

terminu odbioru o jeden dziei tak jak ma to miejsce do tej pory.

Proszq o rozwiqzanie tego problemu.

Z powa2aniem
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